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Zápis z jednání č. 3 / 2024 
 

 

Datum konání: 22.02.2024 

Místo konání: malá zasedací místnost Městského úřadu Kyjov 

Přítomni: Mgr. Eva Kostihová, Mgr. Renáta Soukalová, Petr Petrů, Daniel Čmelík, Anna 

Chovancová 

Omluveni:, MDDr. Jan Cahlík, Michael Hunkař 

Hosté: Ludvík Pintera, Stanislav Martinek 

Zapisovatelka: Ing. Hana Crhounková 

Ověřovatel: Mgr. Eva Kostihová  

Čas jednání: 16.00  

Program jednání: 

1. Zahájení 

2. Rekapitulace a zhodnocení dosavadní přeshraniční spolupráce 

3. Návrh nových partnerských měst 

4. Definice oblastí spolupráce – kultura, sport, podnikání, vinařská turistika apod. – 

k tomuto bodu budou pozváni hosté 

 

Průběh jednání:   

ad1)  

- předsedkyně komise zahájila jednání  

- zrekapitulovala, že na podzim roku 2023 byla písemně oslovena všechna partnerská 

města s vyjádření k další spolupráci - zpětná vazba přišla pouze z Biogradu na Moru a 

Lutsku 

-  
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ad2) 

- s městem Biograd na Moru partnerství probíhá plynule dále, především přes Základní 

uměleckou školu v Kyjově (kontaktní osoba na chorvatské straně p. Vladimir Bilek, 

bilekvladimir@gmail.com) 

- s ukrajinským městem Lutsk proběhl začátkem února online setkání, jehož výsledkem 

je, že Ukrajina velmi stojí o znovunavázání spolupráce, především v oblasti sportu a 

kultury - vznik úkol: místostarosta Daniel Čmelík pozve zástupce města Lutsk na 

srpnové letní slavnosti  

ad3) 

- město Pezinok - zástupci slovenského města sami oslovili město Kyjov se zájmem o 

spolupráci; města mají spoustu společných možností výměny zkušeností (oblast 

sportu, školství, vinařství); předsedkyně komise sdělila, že první společné setkání 

proběhne 26. března ve městě Pezinok, dle výstupů se poté budou řešit konkrétnější 

oblastí spolupráce; hosté p. Martinek i p. Pintere sdělili, že spolupráci v oblastech 

vinařství (možné pozvání na otevřené sklepy či galerii rulandských vín) a sportu 

podpoří (p. Pintera zjistí přes sportovní komisi zájem sportovních klubů) 

- Mgr. Soukalová - sdělila, že má zájem o výměnné pobyty studentů zdravotnické školy 

s tamní zdravotnickou školou v rámci programu Erasmus 

   

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova: 

 

Termín dalšího jednání:   
nebyl určen 

 

Přílohy: 

 

1. Prezenční listina 

 

 

Zapsal: Ing. Hana Crhounková 

 

Ověřil: Mgr. Eva Kostihová 


